
Protokół Nr 30/08
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 29.12..2008r. Początek 
posiedzenia godz. 11.30 zakończenie 13.20
Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz -  
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -
4.Tadeusz  Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:  
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1. Burmistrz Miasta – M. Górecki
 2. Skarbnik Miasta - M. Ławer
 
Porządek obrad : 

1. Zmiany w budżecie miasta na rok 2008.

2. Rozpatrzenie pisma mieszkańców ul. Kowalskiej 43 o zaplanowanie i wykonanie oświetlenia 
(ich ulicy).

3 .Rozpatrzenie pisma Zarządu Grupy Karkonoskiej w J. Górze w sprawie ujęcia Stowarzyszenia w 
budżecie na rok 2009.

4. Praca nad projektem budżetu 2009 r. 

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Kowary.

6.Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Kowary.

7. Sprawy różne.

STRESZCZENIE PRZEBIEGU OBRAD

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji, która po powitaniu przedstawiła porządek obrad. 
Został on zaakceptowany jednogłośnie.

Ad1.
Głos zabrał pan Skarbnik , który wyjaśnił ,że proponowane zmiany finansowe mają charakter 
czyszczący budżet roku 2008 celem jego zamknięcia. Wszystkie zmiany zarówno po stronie 
dochodów jak i wydatków budżetu miasta na rok 2008 zostały przez Komisję zaopiniowane 
pozytywnie.  

Ad2.
Przewodnicząca przedstawiła pismo mieszkańców ul. Kowalskiej 43 w sprawie wykonania 
oświetlenia. Zaznaczyła, że z tą sprawą mieszkańcy tejże  ulicy  zwracali się już w zeszłym roku. 
Pan Burmistrz stwierdził ,że zajmie się tym problemem nadając jej bieg w trybie urzędowym.



Ad3.
Po przedstawieniu pisma i dyskusji w której brał udział pan Burmistrz Komisja uznała ,że na rzecz 
Zarządu Grupy Karkonoskiej GOPR w Jeleniej Górze  w budżecie miasta Kowary na rok 2009 
przeznaczy się kwotę 1. 000 zł. 

Ad4. 
Pan Skarbnik  wyjaśnił, że dalsze prace związane z  budżetem na rok 2009 wiążą się z 
autopoprawkami zmierzającymi do  zrównoważenia budżetu. Podkreślił ,że w związku z dużą 
nadwyżką budżetową rezygnuje się z zaciągnięcia kredytu , który będzie pokryty właśnie z 
nadwyżki budżetowej. Do projektu budżetu została wprowadzona kwota 872,220  zł .na 
kompleksowe rozwiązanie potrzeb remontowych MOK. Także zostały zwiększone środki 
finansowe na remont dróg w wysokości 112.000 zł. co pozwoli sięgnąć po środki z tzw
”powodziówki.”Wprowadzona została również kwota 400.000 zł na renowację sali konferencyjnej. 
Ta propozycja wywołała mieszane uczucia Komisji biorąc pod uwagę priorytety potrzeb, ale będzie 
to przedmiotem dalszych rozważań związanych z pracami nad budżetem miasta na rok 2009.Pan 
Skarbnik zauważył, że prace związane z budowaniem budżetu na rok 2009  powinny zakończyć się 
w styczniu.

Ad5.
Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Kowary w związku z przejściem na 
emeryturę został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie.

Ad6.
Projekt uchwały w sprawie powołania  Pani Grażyny Nawalaniec na stanowisko Skarbnika Miasta 
Kowary został zaopiniowany pozytywnie przy jednym głosie wstrzymującym się.

Ad 7.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad posiedzenie zostało zamknięte.         
                                           

 Protokołowała                                                     Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
 G. Pohoska                                                                   G. Pohoska


